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رشد 20 درصدي صدور مجوز سقط درماني
س��ازمان پزش��کي قانوني از افزايش 
19.8 درص��دي صدور مجوز س��قط 
جنين درماني در سال گذشته )1395( 
در کش��ور خبر داد. به گزارش ايرنا از 
س��ازمان پزش��کي قانوني در س��ال 
گذش��ته 12 ه��زار و 281 متقاض��ي 
سقط جنين درماني به مراکز پزشکي 

قانوني کشور مراجعه کردند که از اين شمار مراجعه کننده براي هشت 
هزار و 537 تن، مجوز س��قط درماني صادر ش��د. در س��ال گذشته نيز 
ش��مار کل متقاضيان س��قط جنين درماني که براي دريافت مجوز به 
مراکز پزش��کي قانوني کش��ور مراجعه کردند، 12 هزار و 281 تن بود 
که تعداد اين افراد در مقايسه با سال قبل از آن 23.4 درصد افزايش 
يافت. براساس اين گزارش از کل افرادي که در سال گذشته متقاضي 
دريافت مجوز س��قط درماني بودند، مجوز براي 2 هزار و 642 تن به 
دليل نداشتن شرايط لازم، صادر نشد و يکهزار و 102 تن، بعد از اولين 
مراجعه درخواست خود را پيگيري نکردند. براساس آمارهاي موجود در 
سال 1394، استان تهران با 2 هزار و 71 مراجعه )يکهزار و 145 مجوز( 

بيشترين آمار متقاضيان سقط جنين درماني را داشتند.

نام نويسي 44 هزار زائر در روز اول ثبت نام حج
نماينده ولي فقه در سازمان حج وزيارت گفت: در روز اول ثبت نام حدود 
44 هزار تن موفق به ثبت نام براي شرکت در مراسم حج امسال شدند. 
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان؛حجت الاسلام و المسلمين سيد 
علي قاضي عسکر نماينده ولي فقيه در سازمان حج و زيارت در رابطه 
با آمادگي براي برگزاري حج امس��ال اظهار داش��ت: در رابطه با بحث 
مسکن زائران، هتل ها به طور کامل در شهر مدينه و در شهر مکه هم 
90 درصد اجاره شده است که تا چند روز آينده 10 درصد باقي مانده 
کار به پايان مي رسد و هيچ جاي نگراني در اين رابطه وجود ندارد، زيرا 
در سال هاي گذشته هتل هاي زيادي در کشور عربستان ساخته شده 
است. وي افزود: در زمينه تغذيه، تدارکات و حمل و نقل کارها رو به 
پايان اس��ت و ش��رايط کاملا براي حضور زائران در حج امسال فراهم 
ش��ده اس��ت. نماينده ولي فقه در س��ازمان حج و زيارت بيان داشت: در 
نخس��تين روز آغاز ثبت نام زائران، حدود 44 هزار زائر موفق به ثبت 
نام شدند و از اين تعداد بيش از 50 درصد از طريق اينترنت و در منزل 

ثبت نام کرده اند.

امدادرساني به سيل زدگان در 6 استان
معاون عمليات امداد و نجات از امدادرس��اني به 329 تن و اس��کان 
اضطراري 35 تن از متاثران سيل و آب گرفتگي در 72 ساعت گذشته 
در برخي اس��تان هاي کش��ور خبر داد. به گزارش ايلنا، شاهين فتحي 
با اعلام گزارش عمليات س��يل و آب گرفتگي در 72 س��اعت گذشته، 
گفت: 6 استان خراسان جنوبي و رضوي، سيستان و بلوچستان، فارس، 
کرمان و يزد در اين مدت تحت تاثير سيل و آب گرفتگي بوده است. 
وي با اش��اره به امدادرس��اني در 14 روس��تاي مناطق درگير در سيل، 
اظهار کرد: بر اين اساس 12 واحد مسکوني از آب تخليه شده و 6 تن 
از هموطنان متاثر از سيل به مناطق امن انتقال داده شدند. وي گفت: 
17 تيم عملياتي شامل 54 امدادگر و نجاتگر عمليات امدادرساني به 

متاثران از سيل را بر عهده داشتند.

هدررفت آب در شبکه آبرساني روستايي 
استان بوشهر 35 درصد است

بوش�هر- خبرنگار تجارت : 
رئيس اداره نگهداري و بهره 
برداري ش��رکت آبفار استان 
بوش��هر گفت: هدر رفت آب 
در ش��بکه توزيع و آبرس��اني 
روستايي اس��تان بوشهر 35 

درصد اس��ت . مهندس احس��ان س��يفي بوشهري افزود: شمار 
اتفاقات شبکه توزيع و آبرساني نيز 6 هزار و 500 مورد در سال 
گذشته است که عمده آن ترکيدگي لوله و سوختن پمپ است که 
براي کاهش اين آمار بايد هر ساله کاربازسازي و توسعه شبکه 
آبرساني صورت گيرد. وي بيان کرد: با توجه به نبود اعتبارات 
لازم هر ساله شاهد افزايش تعداد اتفاقات اين حوزه و همچنين 
افزاي��ش مي��زان هدررفت آن هس��تيم ت��ا جايي که هم اکنون 
ميزان هدررفت آب ش��بکه آبرس��اني اس��تان بوشهر 35 درصد 
است. سيفي ادامه داد: با توجه به خشک شدن چشمه ساسان 
کازرون و کمبود آب رودخانه شاهپور که کار آبرساني به بخشي 
از شهرستان هاي بوشهر، دشتستان و تنگستان را انجام مي دهد 
در سه شهرستان پيش رو مديريت بهينه مصرف آب بصورت 
جدي احساس مي شود. وي گفت: اين کم آبي تنها مختص سه 
شهرستان ياد شده نيست بلکه در ساير شهرستان هاي استان 
نيز به دليل افت س��طح س��فره هاي زيرزميني مديريت بهينه 

مصرف آب براي تابستان فرارو داشته باشيم.

تقدير فرمانده سپاه امام رضا)ع(
 از پايگاه بسيج پالايشگاه خانگيران

فرمانده س��پاه امام رضا)ع( 
خراس��ان رضوي از پايگاه 
بس��يج ش��رکت پالاي��ش 
و  شهيد هاش��مي نژاد  گاز 
و  فعاليت ه��اي گس��ترده 
اجراي برنامه هاي شاخص 
در ح��وزه بس��يج تقدي��ر 
کرد.ب��ه گ��زارش رواب��ط 
عمومي شرکت پالايش گاز 
شهيد هاش��مي نژاد، محمد 
رض��ا ب��ه آبادي مس��وؤل 

پايگاه بسيج شهيد هاشمي نژاد با بيان اين مطلب افزود: بسيج 
به عنوان پيکره نظام اس��لامي نقش اساس��ي در تحقق اهداف 
انقلاب داشته و مظهر قدرت نظام است و نيروهاي بسيج هم 
مثل ش��هداي جنگ تحميلي، آماده اجراي فرمان مقام معظم 
رهبري ) مدظله العالي ( هس��تند.وي اظهارداش��ت: اين پايگاه 
نقش مهمي در پيشبرد اهداف و برنامه هاي بسيج در طول سال 
دارد و همواره بسيجيان حضور مستمري در اجراي برنامه ها و 
فعاليت ه��اي مختل��ف فرهنگي و اجتماعي و نيز رزمايش هاي 

سالانه دارند.
ب��ه آب��ادي تصريح کرد: همچنين پايگاه بس��يج اين ش��رکت 
بر اس��اس ارزيابي هاي انجام ش��ده، مفتخر به کس��ب عنوان 
موفق ترين رده در شش��مين جش��نواره اس��تاني مالک اش��تر 
س��پاه امام رضا)ع( خراس��ان رضوي شد.گفتني است: در همين 
راس��تا سرتيپ دوم پاس��دار يعقوبعلي نظري فرمانده سپاه امام 
رضا)ع( خراس��ان رضوي از فرمانده پايگاه بس��يج اين شرکت 

قدرداني و تقدير نمود.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی
گروه اجتماعي: دو روز ديگر قرار اس��ت انتخابات ش��وراهاي 
اسلامي شهر و روستا همزمان با انتخابات رياست جمهوري در 
سراس��ر کش��ور برگزار شود. حالا در گوشه و کنار هر شهر رنگ 
و بوي انتخابات به خوبي مشاهده مي شود. اگر تا هفته گذشته 
تنها کانديداهاي رياس��ت جمهوري براي خود تبليغ مي کردند، 
حالا چند روزي اس��ت که کف و ديوارها خيابان ها پر ش��ده از 
تبليغات نامزدهاي حضور در شوراهاي شهر. چند روزي است که 
ليست هاي انتخاباتي طيف هاي مختلف نيز منتشر شده است. 
هرچند هنوز هم انتقادهايي در اين زمينه مطرح مي شود، با اين 
حال روز گذش��ته چند چهره از نامزدهاي اصلاح طلب ش��وراي 
شهر پايتخت ميزگردي برگزار کردند که خلاصه صحبت هاي 

آنها را به نقل از ايسنا در ادامه مي خوانيد.
حق ش�ناس: ش�وراي آت�ي ب�ا ش�هرداري ورشکس�ته  ���

روبروست
يک عضو فهرس��ت اصلاح طلبان براي انتخابات ش��وراي شهر 
تهران، نظارت دقيق و قدرتمند شوراها بر شهرداري را تنها راه 
برون رفت از مش��کلات تهران خواند و تاکيد کرد که کليد اين 
نظارت را مردم با انتخابش��ان مي زنند. محمدجواد حق ش��ناس 
عضو ليس��ت اميد ش��وراي ش��هر پنجم در تهران با بيان اينکه 
س��اختار ش��وراي ش��هر داراي ابهامات فراوان و نقايص جدي 
اس��ت گفت: اين نقايص تاثير خود را بر ش��رح وظايف اين نهاد 
ناظر و مس��وول در قبال راي مردم نيز گذاش��ته و عملا اختلال 
جدي در عملکرد اعضاي ش��ورا ايجاد مي کند؛ چنانکه اعضا را 
در کارهايش��ان ناتوان مي کند. به اعتقاد حق ش��ناس، صندلي 
شورا پس از رياست جمهوري جايگاه پرقدرت تري است؛ چون 
به ازاي هر 600 هزار نفر شهروند تهراني يک کرسي در شورا 
وجود دارد و اين اوج قدرتي است که در مجلس نيز وجود ندارد. 
حق شناس همچنين گفت: يکي از پيچيدگي هاي جدي پيش 
روي ما همين مديريت 12 س��اله اس��ت؛ به گونه اي که باعث 
ش��ده هرکس��ي که وارد ش��وراي شهر شود با کار سخت و زمين 
ناهموار روبه رو شود. امروز ادعا مي شود 60 هزار ميليارد تومان 
ميزان بدهي شهرداري است؛ در واقع شوراي آتي با يک سازمان 
به ش��دت ورشکس��ته روبروس��ت؛ از اين رو بايد اعلام کنيم که 
شهرداري گروگان نهادهاي طلبکار است و بايد شوراي جديد، 
قفل و کليد آن را پيدا کند تا دس��ت و پاهاي ش��هرداري را از 
بن��د اي��ن طلبکارها رها کن��د. وي در ادامه با بيان اينکه بودجه 
ش��هرداري با تبصره ها 23 هزار ميليارد تومان اس��ت، افزود: در 
مقايس��ه با رقم بدهي ها بايد بگويم که اگر ش��هرداري در س��ه 
س��ال آينده هيچ کاري نکند و حتي پول قبض گاز، آب و حتي 
حقوق ها را ندهد، س��ه س��ال طول مي کش��د که کل بدهي ها را 
تسويه کند. مردم بايد بدانند که شوراي بعدي وارد چه باتلاق 

بزرگي مي شود.

تندگوي�ان: انج�ام ���1600 مکاتبه ب�راي پيگيري تخلفات 
شهري

محمدمه��دي تندگوي��ان، نايب رييس کميس��يون معماري و 
شهرسازي شوراي شهر چهارم و کانديداي شوراي شهر پنجم 
گفت: فکر مي کنم در ش��وراي ش��هر چهارم اتفاق بسيار خوبي 
افتاده که امروز شاهد نتيجه آن هستيم؛ آن هم بالا رفتن ميزان 
آگاهي جامعه نس��بت به موضوعات شهري، شهرداري، حقوق 
و مطالبات مردم از ش��هر و ش��هرداري اس��ت. وي در ارزيابي از 
عملکرد ش��وراي چهارم به بيان عملکرد خود پرداخت و گفت: 
حدود 1600 مکاتبه در چهار سال در موضوعات مختلف انجام 
داده ام که حدود 50 تا 60 درصد آن محقق ش��د. اين در حالي 
است که فراکسيون روبه روي ما موضوعاتي چون هتل اسپيناس 
مطرح کرد اما اغلب به سرانجام نرسيدند، فکر مي کنم در شوراي 
ش��هر چهارم اتفاق بس��يار خوبي افتاده که امروز ش��اهد نتيجه 
آن هس��تيم؛ آن هم بالا رفتن ميزان آگاهي جامعه نس��بت به 
موضوعات شهري، شهرداري، حقوق و مطالبات مردم از شهر 
و شهرداري است. تندگويان با اين اعتقاد که ميزان درک و فهم 
مردم از اتفاقات شهري نسبت به چهار سال گذشته بيشتر شده 
است ادامه داد: اين مساله کار را براي آنهايي که قرار است در 
دوره پنجم وارد شورا شوند سخت مي کند، زيرا مردم حساس تر 
شدند و آنها از همان ابتدا بايد پاسخگو باشند. در گذشته مردم 
نمي دانستند که شوراي شهر امکان اين را دارد که در خيلي از 

مس��ائل ورود کند. تحليل من اين اس��ت که غير از ش��وراي اول 
در دو دوره قبل، ش��ورا تقريبا به صورت هيئتي اداره مي ش��د و 
مدلي که در آن به "آگاهي" توجه شود، وجود نداشت. تندگويان 
افزود: شوراي بعدي بايد به شدت به دنبال درآمد پايدار جهت 
جلوگيري از خام فروش��ي ش��هر باشد. در حال حاضر شهرداري 
در حال تهاتر املاک و دارايي هاي خود در سطح وسيعي براي 
تس��ويه بدهي هاس��ت که اين خيانت به شهر است و علت وقوع 
اين اتفاق اختيارات بيش از حد شهردار است. در شوراي فعلي 
لايحه اي براي کاهش اختيارات شهردار آورديم که اصولگرايان 
نگذاش��تند تصويب ش��ود. در موضوع املاک نجومي هم با سند 
صحب��ت کردي��م اما باز هم تحقيق و تفحص از آن راي نياورد. 
اميدواريم 21 کرس��ي ش��ورا را اصلاح طلبان بگيرند. بايد اين 

مديريت و طرز نگرش حاکم تغيير کند.
نوذرپور: انحصار اطلاعات در شهرداري تهران ���

يک نامزد ديگر اصلاح طلب شوراي پنجم تهران و معاون سابق 
سازمان شهرداري ها، درخصوص انتخاب شهردار تهران براي 
س��ه دوره متوالي گفت: در زمان انتخاب ش��هردار تهران پس از 
دو دوره متوالي، بنده اعلام کردم که اين کار خلاف قانون است 
اما بار ديگر با لابي هاي انجام شده اين کار به صورت غيرقانوني 
انجام ش��د. علي نوذرپورضمن تاکيد بر تفکيک وظايف محلي 
و ملي در س��طح کش��ور گفت: ش��وراي ش��هر تهران به واسطه 
اهميت��ي ک��ه دارد تنها نقش محلي نداش��ته و در حوزه ملي نيز 

ايفاي نقش کرده است. البته در ايفاي نقش حوزه ملي چندان 
قوي نبوده است. وي افزود: ضعف هايي که در قوانين و مقررات 
وجود دارد در وزارت کش��ور در قالب لايحه مديريت ش��هري 
دنبال شد اما کمترين همکاري را در اين لايحه، شوراي شهر 
تهران داش��ت. در حقيقت اعضاي ش��ورا برخورد فعالي در اين 
لايحه نداش��تند و بعضا اظهار نظرهاي غير کارشناس��انه اي از 
آنها ش��نيده مي ش��د که حاکي از عدم مطالعه اين لايحه بود. 
نوذرپور تاکيد کرد: اين در حاليس��ت که ش��هرداري تهران که 
بر اس��اس چارت معين ش��ده خود بايد 15 هزار نيرو داشته باشد 
در ح��ال حاض��ر 65 ه��زار ني��رو را به کار گرفته که برخي از آنها 
اهداف ديگري به غير از اهداف و وظيفه هاي شهرداري را دنبال 
مي کند. نوذرپور در بخش پاياني صحبت هاي خود در پاسخ به 
اين س��وال که نظارت وزارت کش��ور بر مديريت شهري تهران 
چگونه بوده اس��ت؟ گفت: در برخي از قوانين وزارت کش��ور در 
خصوص ش��هرداري ها، کلانشهر تهران به عنوان يک استثناء 
در نظر گرفته شده است. اين اتفاق در سه دهه اخير وجود داشته 

و مربوط به دوره مديريت فعلي شهر نيست.
نوري: شوراي شهر شوراي شهرداري نيست ���

زهرا صدراعظم نوري، کانديداي زن اصلاح طلب شوراي شهر 
پنجم تهران ضمن تاکيد بر لزوم ارتقاي جايگاه زنان در مديريت 
شهري، گفت: اين قابل قبول نيست که همه 9 معاون شهردار و 
تمامي مديرکل و روساي شرکت ها و سازمان ها مرد باشند و در 
سطوح بسيار پايين همچون مدير محله و يا شهردار يک ناحيه 
يک زن منصوب شود، يکي از مطالبات جدي ما ارتقاي جايگاه 
زنان اس��ت. نوري عنوان کرد: ش��ورا به دليل س��اختار و ترکيب 
نامتجانسش در اين حوزه تعامل زيادي با دستگاه هاي مختلف 
نداشت. اين در حالي است که بايد توجه کرد که شوراي شهر، 
ش��وراي ش��هر است نه شوراي شهرداري، اما بيشترين توجه در 
حوزه شهرداري بوده است. وي ادامه داد: امروز هم شهرداري 
و هم ش��ورا ش��فاف نيستند و ش��وراي شيشه اي نداريم؛ به اين 
معنا که مردم به عنوان ولي نعمتان اصلي در جريان مس��ائل و 
موضوع��ات قرار بگيرن��د. نوري با بيان اينکه اتفاقاتي که امروز 
در س��طح ش��هر تهران ش��اهد هستيم، بخشي ناشي از عملکرد 
اصولگرايان اس��ت؛ چراکه بس��ياري از اقدامات اصلاح طلبان با 
موضع بد اصولگرايان خنثي شد، در عين حال به موضوع پلاسکو 
اشاره کرد و گفت: ريزش پلاسکو يکي از موضوعات غم انگيز 
کشور بود که چندين تن جوان ايثارگر در آن سوختند، اما مي بينيد 
وقتي دوستان اصلاح طلب مي خواهند موضوعات قبل، حين و 
بعد پلاس��کو را بررس��ي کنند، اصولگراها با لابي هايي که انجام 
مي دهند، تحقيق و تفحص را مسکوت مي گذارند و مانع افشاي 
اطلاعات مي شود در حالي که جلوگيري از افشاي اطلاعات و 

پرداختن به دغدغه هاي مردم يک گناه نابخشودني است.

نامزدهاي انتخابات شورا  ها تشریح كردند

اولویت هاي اصلاح طلبان برای شوراي شهر پنجم

اخ��بار ش�هرستان

تقدير دانش آموزان از مديرعامل سازمان منطقه آزاد قشم

ايجاد بيش از 2 هزار فرصت شغلي در شهرک هاي صنعتي گلستان

دکتر مصلح خبرداد : دانشگاه خليج فارس در جمع دانشگاه هاي برتر و موثر علمي جهان 

مدير کل راهداري و حمل و نقل جاده اي ايلام: استفاده از توانمندي هاي ايثارگران در جامعه ضروري است

تصويب 15 پيشنهاد يکي از کارکنان مبتکر شرکت در زمينه سيالات حفاري بهسازي شبکه برق بندر صادراتي شرکت پالايش نفت آبادان در ماهشهر
در س��ومين نشس��ت شوراي همياري و نظام مشارکت کارکنان 
ش��رکت ملي حفاري ايران 15 پيش��نهاد ارائه شده از سوي يکي 
از کارکنان مبتکر شرکت در زمينه تجهيزات مرتبط با سيالات 
حفاري بررسي کارشناسي و مورد تصويب قرار گرفت.سرپرست 
شوراي همياري و نظام مشارکت شرکت در باره توضيح داد: در 
اين نشست که در موقعيت عملياتي دکل حفاري 45 فتح در ميدان 
نفتي کوپال برگزار شد، پيشنهادات آقاي ناصر صالحي کارشناس 
مديريت سيالات شرکت به صورت مکتوب و نمونه کار ارائه و 
گزارش فني آن به اطلاع اعضاء رسيد.خانم دارايي گفت: در اين 
جلس��ه طرح هاي پيش��نهادي و قطعات توليد ش��ده از سوي اين 
همکار که مي تواند در روند کار تجهيزات و آسان سازي عمليات 
سيال حفاري تاثير گذار باشد از ابعاد تخصصي ، ارزيابي و اعضاي 

شوراي همياري و نظام مشارکت کارکنان شرکت از تلاش هاي 
اين همکار خلاق تقدير به عمل آوردند. براي توليد صنعتي و انبوه 
اين قطعات با هماهنگي واحدهاي ذيصلاح در شرکت پيگيري 
خواهد شد، از کارکنان شرکت خواست تا پيشنهادات و ايده هاي 
خود را به اين شورا ارائه نمايند.گفتني است: در نخستين نشست 
شوراي همياري و نظام مشارکت کارکنان شرکت در سال جاري 
مهندس بهمني مديرعامل بر اهميت و نقش کارکنان خلاق و 
مبتکر در پيش��برد اهداف ش��رکت تاکيد کرده بود.به گفته وي 
طرح ايده ها و پيشنهادات همکاران با توجه به تخصص و تجارب 
ارزش��مند آنان مي تواند موجب خلاقيت، نوآوري، تحول و ارايه 
راهکارهاي سازنده در جهت پيشرفت کارها و توسعه فراگير در 

بخش هاي مختلف عملياتي و ستادي شرکت شود. 

عمليات نصب و راه اندازي ترانسهاي 11 کيلوولت شماره 1 و 
2 جديد جنب پست برق کيلوولت 33 و تعميرات خط هوايي 
شماره 3 از مسي به آلومينيومي بندر صادراتي شرکت پالايش 

نفت آبادان در ماهشهر با موفقيت اجرا گرديد.
در اجراي اين طرح افزون بر بيس��ت و ش��ش ميليارد ريال 
س��وددهي و اه��داف زي��ر پياده س��ازي ش��د:پايداري برق و 
جلوگي��ري از تأخي��ر و اختلال در انتق��ال فرآورده هاي نفتي 
و مص��رف ب��رق ،بهره گيري از پس��ت ب��رق 132 کيلو ولتي 
جدي��د بن��در صادراتي ماهش��هر جهت تامي��ن برق 11 کيلو 
ول��ت م��ورد ني��از ناحيه س��احلي و بکريا رفع ع��دم اطمينان 
از ش��بکه برق رس��اني پس��ت برق40 مايل به بکريا و ناحيه 
س��احلي و کاهش هزينه هاي تعميراتي ناش��ي از سرقت هاي 

کابل هاي مس��ي و نيز فرس��ودگي ش��بکه برق رساني چهل 
مايلي افزايش ضريب اطمينان شبکه برق رساني به مخازن 
و تلمب��ه خانه ه��اي واق��ع در بکريا در جه��ت افزايش نقل و 
انتقالات مواد نفتي و نيز کاهش اختلال در اين مورد کاهش 
تلفات نش��تي عايقي و حرارتي و همچنين افزايش ظرفيت 
توان انتقالي اس��تفاده از حداکثر ظرفيت انتقال نفت خام در 
ايستگاه 40 مايل با حذف تامين برق بکريا از اين مکان حذف 
هماهنگي ه��اي زمانب��ر با ارگان هاي توزيع برق ماهش��هر و 
پليس راه اس��تان خوزس��تان ناش��ي از تلاقي خط هوايي 40 
مايل به بکريا با خطوط توزيع برق ماهشهر و جاده هاي اصلي 
 و همچنين رفع موانع ناش��ي از عدم همکاري موضعي اين

 ارگان ها.

مديرآموزش و پرورش شهرس��تان قش��م گفت: 
جمعي از دانش آموزان قشمي با نوشتن نامه اي، از 
حميدرضا مومني مديرعامل س��ازمان منطقه آزاد 
قشم براي برگزاري کلاس هاي علمي- تقويتي با 
هدف بهبود عملکرد دانش آموزان در کنکور 96 و 
ساير خدمات آموزشي در اين منطقه تقدير کردند. 
به گزارش روابط عمومي منطقه آزاد قش��م، بهرام 

پوراشرف بيان کرد: با هدف ارتقاء و بهبود عملکرد 
دانش آموزان سال سوم و چهارم رشته هاي نظري 
در آزمون هاي دروس نهايي و کنکور 96، از ابتداي 
آذر م��اه 95 کلاس ه��اي تقويت��ي و علمي دانش 
آموزان آغاز شد.وي از مديرعامل سازمان منطقه 
آزاد قشم به خاطر نگاه ويژه و اهتمام جدي در مسير 
تهيه و ساخت زير ساخت هاي علمي اين جزيره و 

تقويت بنيه علمي دانش آموزان تقدير کرد و افزود: 
کلاس هاي تقويتي و کنکور دانش آموزان دخترو 
پسر در دو پايگاه شهر قشم و دو پايگاه شهر درگهان 
از آذرماه 95 آغاز شده و اميدواريم نتايج اين زحمات 
در آزمون هاي پيش رو و کنکور 96 نمايان ش��ود.
مديرآموزش و پرورش شهرستان قشم خاطر نشان 
کرد: در اين دوره هاي آموزش��ي دانش آموزان در 

روزهاي پاياني هفته با حضور در کلاس هاي اساتيد 
مجرب که به صورت پروازي وارد جزيره مي شدند 
شرکت کرده و آخرين شيوه هاي تست زني موفق، 
س��رفصل هاي مه��م دروس امتحان��ات نهايي و 
کنکور، مرور نکات کليدي دروس، رفع اشکالات 
درسي و راه هاي يادگيري مناسب را مرور کردند.

به گفته پوراش��رف با احتس��اب هزينه هاي اياب و 

ذهاب، حق الزحمه اساتيد و عوامل اجرايي و ساير 
هزينه هاي جاري، اين دوره اموزش��ي بالغ بر 760 
ميليون ريال هزينه در برداش��ته اس��ت که از طرف 
منطقه آزاد قشم پرداخت مي شود.در سال تحصيلي 
جاري بيش از 480 دانش آموز سال چهارم و 745 
دانش آموز سال سوم رشته هاي نظري در آموزش 

وپرورش قشم مشغول به تحصيل هستند.

مديرعام��ل ش��رکت ش��هرک هاي صنعتي 
گلس��تان از ايج��اد 2 ه��زار و 185 فرص��ت 
شغلي خبر داد.حجت الله خليل زاده با اشاره به 
برنامه هاي شرکت شهرک صنعتي استان در 
س��ال جاري اظهار کرد: با توجه به نامگذاري 
س��ال 1396 به عنوان سال اقتصاد مقاومتي، 
تولي��د و اش��تغال 54 برنامه تحولي در همين 
راس��تا تدوين شده که تا پايان ارديبشهت ماه 
ابلاغ خواهد شد.وي با بيان اينکه با عملياتي 

ش��دن 54 برنامه تحولي ش��رايط بهتري در 
ش��رکت شهرک هاي صنعتي استان به وجود 
خواه��د آمد، افزود: ت��لاش مي کنيم با توجه 
به اينکه اش��تغال بحث مهمي در س��ال جديد 
اس��ت 2 هزار و 185 فرصت ش��غلي در استان 
ايجاد ش��ود.مديرعامل شرکت شهرک هاي 
صنعتي گلس��تان تصريح کرد: س��ال گذشته 
تمام شاخص هاي اقتصاد مقاومتي را عملياتي 
کردي��م در بخ��ش تس��هيلات رونق از لحاظ 

ميزان دريافتي نسبت به واحدهاي بهره بردار 
رتبه اول و از لحاظ ريالي در رتبه سوم کشور 
قرار گرفتيم.خليل زاده بيان کرد:سال گذشته 
246 ميليارد تومان اعتبار از محل تس��هيلات 
رون��ق اخ��ذ و 199 واح��د م��ورد حمايت قرار 
گرفتند.ج��ذب اعتبارات عمراني در ش��رکت 
ش��هرک هاي صنعت��ي گلس��تان وي با بيان 
اينکه ميزان عملکرد ش��رکت ش��هرک هاي 
صنعتي تابع مستقيمي از درآمدهاست، افزود: 

در گذش��ته، گلس��تان از لحاظ تحقق درآمدي 
رتبه آخر را داشت اما در حال حاضر داراي رتبه 
28 کش��ور اس��ت و س��ال گذشته 82 درصد از 
درآمدهاي شرکت شهرک هاي صنعتي استان 
محقق ش��د.خليل زاده ادامه داد: سال گذشته 
313 ميليارد تومان جذب اعتبارات عمراني در 
شرکت شهرک هاي صنعتي استان داشتيم که 
از اين لحاظ در رتبه اول کش��ور قرار گرفتيم 
اميدواري��م از مح��ل اين اعتب��ارات اقدامات 

خوبي براي سال جاري انجام شود.مديرعامل 
شرکت شهرک هاي صنعتي گلستان در رابطه 
با برنامه هاي س��ازمان ش��رکت شهرک هاي 
صنعتي در سال جاري گفت: امسال نيز طرح 
رون��ق توليد ب��راي 12 هزار واحد صنعتي و 6 
هزار طرح بالاي 60 درصد انجام خواهد ش��د 
به جز اين موارد قرار است نوسازي و بازسازي 
 واحده��اي تولي��دي ني��ز در دس��تور کار قرار

 گيرد.

بوشهر- خبرنگار تجارت:  رئيس دانشگاه خليج 
فارس بوشهر گفت: اين دانشگاه از نظر کميت 
توليد علم رتبه هجدهم کش��ور را کس��ب کرده 
اس��ت . عبدالمجيد مصل��ح درجمع خبرنگاران 
افزود: علاوه بر مقاله هاي منتش��ر ش��ده اساتيد 
اين دانش��گاه در نش��ريات معتبر بين المللي و 
براس��اس گزارش پژوهشگاه علوم ومنطقه اي 
جهان اسلام از نظر توليد کيفي علم نيز در رتبه 
دوم دانشگاههاي کشور قرار گرفته است . وي 

با اشاره باينکه دانشگاه خليج فارس رتبه 18 از 
نظر کمي دارد اظهارداش��ت: از نظر توليد کيفي 
نيز دانشگاههاي ياسوج ، خليج فارس و بوعلي 
سينا همدان مقام اول تا سوم را به خود اختصاص 
داده اس��ت . مصلح تصريح کرد: اين دانش��گاه با 
ثب��ت 954 م��درک بين المللي و بيش از نه هزار 
استناد به جمع يک درصد دانشگاه هاي مؤثر و 
برتر جهان )در بين دانش��گاه هاي جامع کشور( 
نيز دس��ت يافته اس��ت .وي ياداورشد: دانشگاه 

خليج فارس بوشهر بعنوان دانشگاه مادر استان 
8 دانش��کده و بيش از 6هزارو 500دانش��جو در 
70رشته تحصيلي دارد که در مقطع کارداني يک 
رشته و در مقطع کارشناسي 25 رشته و در مقطع 
کارشناس��ي ارش��د 35 رشته و در مقطع دکترا 9 
رش��ته دارد . مصلح اضافه کرد: حرکت جهش��ي 
دانش��گاه خليج فارس از سال گذشته مشخص 
ب��ود، براي تس��هيل فعاليت هاي دانش��گاه در 
س��ال گذش��ته 2 ميليارد تومان به فعاليت هاي 

علمي اعض��اي هيئ��ت علم��ي و دانش��جويان 
اختص��اص دادي��م ک��ه 1.200 ميلي��ون براي 
اس��اتيد 800 ميليون به دانشجويان تحصيلات 
تکميل��ي تعلق گرفت. مصلح گفت: بخش��ي از 
اين نمايش��گاه به اسناد خليج فارس اختصاص 
دارد. 5 درصد از فعاليت هاي پژوهش��ي در اين 
نمايش��گاه به نمايش درآمده اس��ت و يک کار 
پژوهش��ي مش��ترک با وزارت امور خارجه است 
و ب��راي اولي��ن بار اين اس��ناد از آرش��يو وزارت 

امور خارجه بيرون آمده اس��ت.مصلح از تکميل 
مجتمع فرهنگي تفريحي دانشگاه تا پايان سال 
ج��اري خبردادو افزود: اين مجتمع با 50درصد 
پيشرفت فيزيکي عملياتش متوقف شده بود که 
با تامين اعتبار مناسب و انتخاب پيمانکارجديد 
عمليات اجرايي آن بزودي آغاز مي ش��ود. وي 
ادامه داد: تکميل سه پروژه نيمه تمام از مصوبات 
دولت کمک زيادي به توسعه فضاهاي آموزشي 

خواهد کرد .

مدي��ر کل راه��داري و حم��ل و نقل جاده اي. در 
مراس��م تقدير از کارکنان ايثارگر گفت: اين قشر 
مي توانند نقش موثر و س��ازنده اي در جامعه ايفا 

کنن��د و باي��د از توانمن��دي آنها در جامعه بيش��تر 
اس��تفاده ش��ود.نوالدين دلخ��واه در ادامه گفت : 
رهب��ر معظم انق��لاب در رابطه با فرهنگ ايثار و 

شهادت، سفارش زيادي کرده و با تاکيد بر پررنگ 
کردن فرهنگ ايثار و شهادت و برنامه ريزي در 
اين زمينه، تداوم انقلاب اس��لامي را وابس��ته به 

اين فرهنگ عنوان کرده اند که پيش��برد اهداف 
اي��ن ح��وزه به کمک و نظرات فکري جمع حاضر 
نيازمند اس��ت.وي ايثارگران را افرادي کارآمد و 

موث��ر دانس��ت و افزود : قواني��ن و مقررات براي 
ايثارگران مشخص کرده و ايثارگران بايد کارهاي 

که به آنها محول شده انجام دهند.

رئيس اتحاديه هتلداران گفت: دولت دوازدهم بايد در اختيار 
تفکري باشد که به گردشگري اهميت مي دهد. محمدعلي 
فرخ مهر در گفتگو با ايلنا درخصوص وضعيت کس��ب و کار 
فع��الان اي��ن صنف در دولت يازده��م گفت: پس از اين که 
توافق هسته اي انجام شد ما شاهد جهشي بزرگي در صنف 
خود بوديم. وي ادامه داد: به خصوص ورود مسافران خارجي 
به ميزاني بود که نياز به ساخت هتل هاي جديد پيدا کرديم. 
اين درحالي است که بسياري از شرکت ها خودشان نيز اقدام 
به اجاره ساختمان و تجهيز آنها براي مهمانان خود کرده اند. 

وي ادامه داد: دولت يازدهم نگاه مثبتي به گردشگري داشت 
و با توجه به کاهش قيمت نفت به اين نتيجه رسيد که بايد 
از ديگر مس��ير ها که يکي از آنها گردش��گري اس��ت، ارز وارد 
کش��ور کرد. وي تصريح کرد: دولت دوازدهم بايد در اختيار 
تفکري باشد که به گردشگري اهميت مي دهد. در مناظره ها 
ش��اهد بودي��م که تمام کانديداها برنام��ه اقتصادي را بر هر 
برنامه ديگر اولويت دادند اما اگر مي خواهند زودتر به نتيجه 
برسند و در کوتاه ترين زمان اشتغال ايجاد کنند بايد در حوزه 

گردشگري سرمايه گذاري کنند.

معاون رئيس جمهور و رئيس سازمان حفاظت محيط زيست 
با اش��اره به سدس��ازي هاي گسترده دولت ترکيه روي منابع 
آب دجل��ه و ف��رات اظهار کرد: اي��ن کار تالاب هاي عراق را 
خشک کرده و ايران را نيز تحت تاثير قرار مي دهد. ادامه اين 
آبگيري ها تاثير شديدتري در قالب طوفان هاي گرد و غبار بر 
منطقه خواهد داشت. به گزارش ايسنا، معصومه ابتکار اظهار 
کرد: براس��اس جمع بندي دولت چهار درصد کاهش انتش��ار 
گازهاي گلخانه اي به طور غيرمشروط و هشت درصد ديگر 
مش��روط به حذف تحريم ها و رونق تجارت فناوري داش��ته 

باش��يم ک��ه وزارت ام��ور خارجه نيز در اي��ن زمينه همکاري 
خوبي با ما داش��ت. ابتکار با تاکيد بر اينکه 75 درصد وقايع 
گرد و غبار ايران منش��أ خارجي دارد، گفت: در س��ال 95 در 
استان خوزستان 27 مورد واقعه گرد و غبار داشتيم که چهار 
مورد آن منشأ داخلي و بقيه منشأ خارجي داشت و عمدتا از 
عراق و در مرحله بعد از عربستان سرچشمه مي گرفت. وي 
گفت: در برنامه شش��م توس��عه به توس��عه پايدار توجه شده و 
بايد در برنامه ريزي هاي خود به تجربه هاي بين المللي بحث 

توسعه پايدار توجه کنيم.

هشدار درباره تبعات سدسازي هاي ترکيه براي منطقهجهش ورود گردشگر به کشور پس از برجام


